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در آستانه ی سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی ایران ،خبر خوشاز خروجی جلسه ی امروز شورای اسلامی شهرستان تبریز :

دستور صریح ابلاغ طرح اصلاحی جامع شهر سردرود و در نهایت حل مشکل تملک چندین
ساله پل خروجی غیر همسطح سردرود

دکتر رحمتی با اعلام اینکه ما در طرح جدید ضمن اینکه حریم موجود در پل خروجی را به شهر سردرود برگردانده ایم ،

حریم و پهنای خدماتی این شهر را افزایش داده ایم تا از سود عاید این عملکرد ها شهرداری سردرود در اسرع وقت

نسبت به تملک و آزادسازی املاک واقع در رمپ انتهای پل خروجی اقدام تا اداره راه و شهرسازی نیز در اسرع وقت

نسبت به ادامه ی عملیات عمرانی پل مذکور اقدام نماید .

به گزارش پایگاه خبری آیینه ی شهر و به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی و شهرداری سردرود ، جلسه ی شورای اسلامی شهرستان تبریز امروز طی جلسه ای ویژه در شهر

سردرود به بررسی مشکل چندین ساله و قدیمی پل خروجی غیر همسطح شهر سردرود، پرداختند .

در این جلسه علاوه بر اعضای شورای شهرستان تبریز ، دکتر رحمتی بعنوان میهمان ویژه در بدو ورود به جلسه با دستور صریح درخصوص ابلاغ طرح جامع اصلاحی شهرسازی اعلام

نمود در طرح جدید ضمن حل مشکلات حریم و محدوده ی شهر سردرود ، دو مشکل چندین ساله ی مردم فهیم و متدین سردرود حل و مرتفع خواهد گردید.

دکتر رحمتی با اعلام اینکه ما در طرح جدید ضمن اینکه حریم موجود در پل خروجی را به شهر سردرود برگردانده ایم ، حریم و پهنای خدماتی این شهر را افزایش داده ایم تا از سود

عاید این عملکرد ها شهرداری سردرود در اسرع وقت نسبت به تملک و آزادسازی املاک واقع در رمپ انتهای پل خروجی اقدام تا اداره راه و شهرسازی نیز در اسرع وقت نسبت به

ادامه ی عملیات عمرانی پل مذکور اقدام نماید .

قابل ذکر است این جلسه با پیگیری های مهدی پورقلی سخنگوی شورای اسلامی شهرستان تبریز و عضو شورای اسلامی شهر سردرود در محل اتاق جلسات شهرداری سردرود برگزار

گردید و تمامی اعضای شورای شهرستان تبریز ، بهمراه اعضای شورای اسلامی شهر سردرود و شهردار این شهر حضور داشتند .

در پایان خاطرنشان می شود متاسفانه مشکل طرح جامع شهر سردرود یکی از دغدغه های چندین ساله این شهر بوده که از شورا های ادوار گذشته بویژه دوره پنجم پیگیری های

لازم در این خصوص آغاز گردیده بود که این پیگیری ها نیز از بدو فعالیت شورای دوره ششم و شهردار سردرود بصورت جد ، تداوم داشته که خوشبختانه با نظر مساعد وزیر وقت

راه و شهرسازی ،استاندار مردمی و معاون محترم عمرانی استانداری آذربایجان شرقی و همچنین رییس اداره کل شهرسازی استان نسبت به اصلاح آن و تصویب در کمیته ی

زیربنایی در چند هفته ی گذشته ،امروز با دستور صریح دکتر رحمتی معاون عمرانی استاندار ابلاغ و مشکل چندین ساله اهالی مرتفع گردید .
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